学籍预警告知书
Early Warning Notification of Academic Status
  KHAN ABDUL HALEEM 同学：
[bookmark: _GoBack]根据《上海海洋大学国际学生管理服务手册》，参照《上海海洋大学研究生学籍管理规定》，您在学校的学习时间已接近研究生最长学习年限。请在2025年上半年前完成学位/毕业论文答辩（具体要求届时见研究生院网页学位办公室发布的有关通知）。
According to the International Student Management and Service Manual of Shanghai Ocean University and the Regulations on the Administration of Postgraduate Students of Shanghai Ocean University, your study time in the university is approaching the maximum study period for postgraduates. Please complete your dissertation/thesis defence by the first half of 2025 (see the relevant notice issued by the Degree Office on the web-page of Graduate School at that time for specific requirements).
2025年6月底前仍未参加学位论文或毕业论文答辩，学校将作退学处理，并不再受理你的学位申请。
Students who have not participated in the degree thesis or graduation dissertation defense by the end of June 2025 will be subject to dismissal from the university; any application for your degree will not be accepted anymore.
上海海洋大学研究生院
Graduate School of Shanghai Ocean University
  2025-2-19
学生签名|Student Signature:                      日期|Date:  
指导教师签名|Supervisor Signature:               日期|Date:
学院签章|Stamp of College:                      日期|Date:


注：此告知书一式三份。学生留存一份，学院留存一份，研究生院留存一份
Note: This notice is made in triplicate. One copy is to be kept by the student, one by the college, and one by the graduate school.
